

常州生产高频无极灯 橄榄形高频无极灯 200W高频无极灯

产品名称	常州生产高频无极灯 橄榄形高频无极灯 200W高频无极灯
公司名称	常州新思路光电科技有限公司
价格	184.00/只
规格参数	加工定制:是 品牌:nsl 型号:nsl-gp
公司地址	常州市钟楼区飞龙路298号
联系电话	0519-81234798 13401609698

产品详情

无极灯特性

lvd lamp working principle

长寿命：平均寿命10万小时，常年使用免维护

高光效：65-90lm/w

高显色：》80，色彩分辨更逼真

无频闪：光线柔和，保护视力

低光衰：6万小时光通量维持率不低于70%

恒功率：电源电源波动+-10%输出灯功率变化小于+-3%，保证光输出恒定

快速启动：即开即亮（具有热灯瞬时启动能力，与hid灯比，具有明显优势）

环境适应性强，在-20~+50的环境下正常工作，可以设计在-40工作的灯泡

可选色温范围广：2700-6500k，可以满足各种场合需求

绿色用电，专利设计，电磁兼容(emi)符合标准要求，消除了对环境及电网的污染

long life: average life of 100,000 hours, year-round use of maintenance-free

high efficiency :65-90lm / w

high-color: "80, more realistic color resolution

no flash: light, soft, protect eyesight

low-light failure: 60,000 hours luminous flux maintenance rate of not less than 70%

constant power: power supply fluctuations + -10% change in the output light power of less than + -3%, to ensure constant light output

quick start: which means that the light (with a heat lamp instant start capability, compared with hid lamps, has a clear advantage)

environmental adaptability, -20 ~ +50 working environment can be designed to work in a light bulb -40

wide range of selectable color temperature :2700-6500k, to meet the needs of a variety of occasions

green electricity, patented design, electromagnetic compatibility (emi) compliance requirements, eliminating the pollution of the environment and the grid

无极灯可广泛用于：

城市亮化照明、景观绿化照明、工厂车间、学校教室、图书馆、问世蔬菜植物棚、礼堂大厅、会议室、大型商场天花板。高顶高危厂房、运动场、隧道、交通复杂地带（路灯、标志灯、桥梁灯）、地铁站、火车站危险地域照明、水下灯等特别适用于高危和换灯困难且维护费用昂贵的重要场所如：矿山、矿井照明等。

lamp can be used:

city lighting lighting, landscaping lighting, factory floor, classrooms, libraries, the advent of plant vegetable shed, auditorium halls, conference rooms, shopping malls ceiling. high-top high-risk plants, stadiums, tunnels, transportation complex area (lamps, marker lamps, bridge lamps), subway stations, train stations hazardous area lighting, underwater lights, especially for high-risk and change difficult and expensive to maintain light an important place such as: mining, mine lighting.

企业产品售后服务承诺书：

我公司对各种规格型号的照明设施的材料采购、生产制造、检验包装、运输、售后服务等各个环节进行严格的质量管理和质量控制。按国家有关标准进行检验。检验合格的产品，配有产品合格证和质量保证书。

本公司将为贵方提供及时、快捷、全方位的售后服务和配件供应，保证在接到通知后市内1小时内响应，市外24小时内响应，并由专业的售后技术人员及时赶到现场进行服务，解决照明设备运行中出现的所有问题。本公司将由售后服务经理亲自落实产品使用后的一切运行情况和无条件满足用户的一切质量技术咨询和免费技术指导

enterprise products sales service undertaking

our company has passed iso9001: 2000 and 3c and foreign series of international quality system certification, the company of various models of lighting facilities, materials procurement, manufacturing, testing packaging,

transportation, after-sales service for all aspects of management and strict quality quality control. according to the national standards test. inspection of products, with product certification and quality assurance.

the company will you provide timely, efficient, comprehensive after-sales service and spare parts supply, to ensure the city at short notice to respond within one hour outside the city to respond within 24 hours by a professional sales and technical personnel arrived site services, lighting equipment operation to solve all the problems occur. the company will implement the product after-sales service manager personally for all the operation and unconditional quality to meet all users free technical advice and technical guidance

"常州生产高频无极灯 橄榄形高频无极灯 200W高频无极灯"的额定电压为220 (V) , 额定功率是55-200 (W) , 型号为NSL-GP , 灯头型号是无 , 品牌为NSL , 加工定制是是